
bStrona 4 z 4 Zakcznik nr. 2do Protokóiu nraii0 
Radl 	Gminy Stanisbwów 

z ciniz 	OWnif   
<gmina@starabiala.pl>; <gmina@starablotnica.pl>; <gmina@kornica.org>; <gmina@stare-
babice.waw.pl>; <gmina@starozreby.pl>; <gmina@lubotyn.pl>; <ug_sterdyn@pro.onet.pl>; 
<gmina@stoczek.net.pl>; <ug_strachowka@poczta.onet.pl>; <ugstromiec@ugstromiec.pl>; 
<ug@strzegowo.pl>; <ugstupsk@poczta.onet.pl>; <gmina@suchozebry.pl>; 
<sekretariat@umsulejowek.pl>; <gmina®sypniewo.pl>; <gmina@szczawin.pl>; 
<grnina@szczutowo.pl>; <unad@szelkow.pl>; <szrensk@szrensk.com.pl>; <ugszulborze@hi.pl>; 
<urzad@szydlowiec.pl>; <powiat@szydlowiecpowiat.pl>; <unad®szydlowo.pl>; <swiercze@op.pl>; 
<tarczyn@tarczyn.pl>; <sekretariat@tczow.pl>; <urzad.gminy@teresin.pl>; <unad@tluszcz.p1>; 
<ug@trojanow.pl>; <gminatroszyn®poczta.onet.pl>; <urn@warka.org.pl>; <urzad@um.warszawa.pl>; 
<wasewo@pro.onet.pl>; <sekretariat@wegrow.com.pl>; <staroste@powiatwegrowski.pl>; 
<urzad@wiazowna.pl>; <sekretariat@wieczfniakoscielna.pl>; <grnina®wieliszew.pl>; 
<sekretariat@gminawieniawa.pl>; <wierzbica@wierzbica.pl>; <ugwierzbno@interia.pl>; 
<ugwilga@interia.pl>: <sekretariat@gminawinnica.pl>; <sekretariat@wiskitki.pl>; <ug wisniew.pl>; 
<ugwisniewo@bazagmin.p1>; <gmina@wodynie.eu>; <gmina@wolanow.pl>; <um@wolomin.org>; 
<biuro@powiat-wolominski.pl>; <gmina@wyszkow.pl>; <starostwo@powiat-wyszkowski.pl>; 
<ugim@wyszogrod.pl>; <urnwysmierzyce@wysmierzyce.pl>: <urzad@zabrodzie.pl>; 
<urzad@zakroczym.pl>; <gmina@zakrzew.pl>; <ugzaluski@bip.org.pl>; <ugzar@post.pl>; 
<ug@zatory.pl>; <ug.zawidz@wp.pl>; <um@zabki.pl>; <ug@zbuczyn.pl>; <um@zielonka.pl>; 
<sekretariat@zwolen.pl>; <sekretariat@zwolenpowiat.pl>; <urzad@zabiawola.pl>; 
<zelechow@interia.pl>; <ugimz@go2.pl>; <zuromin-powiat@home.pl>; <urzad@zyrardow.pl>; 
<starostwo@powiat-zyrardowski.pl> 

DW: 	<biuro@powiatypolskie.pl> 
Dołącz: Stanowisko Nr 4.pdf 
Temat: 	Stanowisko Nr 4/2017 Rady Miejskiej w Mrozach 

Dzień  dobry 

Zgodnie z dyspozycją  przesyłam stanowisko Nr 4/2017 Rady Miejskiej w Mrozach z dnia 29 grudnia 2017 r. w 
sprawie poparcia stanowiska Sejmiku Województwa Mazowieckiego dotyczącego zmian w Kodeksie 
wyborczym, przyjęte na XXXV sesji Rady Miejskiej 

Pozdrawiam, 

Przewodniczący Rady 

/-/ Marek Rud ka 
OE  ot  2012 

00.19 

og,otxt4. 

2018-01-05 



STANOWISKO NR 4/2017 

RADY MIEJSKIEJ W MROZACH 
z dnia 29 grudnia 2017 r. 

w sprawie poparcia stanowiska Sejmiku Województwa Mazowieckiego dotyczącego zmian 
w Kodeksie wyborczym 

Na podstawie § 17 ust. 2 i 3 Statutu Gminy Mrozy (Dz. Urz. Woj. Maz. z 2013 r., poz. 13032 
z późn. zm.), ustala się, co następuje: 

§ 1. Rada Miejska w Mrozach popiera stanowisko Nr 8/17 Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego dotyczące planowanych zmian w Kodeksie wyborczym. 

§ 2. Umotywowanie poparcia stanowiska, o którym mowa w § 1 zawarte zostało 
w uzasadnieniu. 

§ 3. Rada upoważnia Przewodniczącego Rady Miejskiej do przekazania niniejszego stanowiska 
do: 

1)  Prezydenta RP; 
2)  Prezesa Rady Ministrów; 
3)  Marszałka Senatu RP; 
4)  Marszałka Sejmu RP; 
5)  Posłów i Senatorów z województwa mazowieckiego; 
6)  Wojewody Mazowieckiego; 
7)  Samorządu Województwa Mazowieckiego; 
8)  Samorządów 	powiatowych 	i 	samorządów 	gminnych 	z 

mazowieckiego; 

terenu z województwa 

9)  Związku Gmin Wiejskich RP; 
10) Związku Miast Polskich; 
11) Związku Powiatów Polskich. 
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UZASADNIENIE 

W dniu 4 grudnia 2017 r. Sejmik Województwa Mazowieckiego przyjął  stanowisko Nr 8/17 
dotyczące planowanych zmian w Kodeksie wyborczym. 

Rada Miejska w Mrozach w pełni popiera ww. stanowisko i wyraża sprzeciw związany 
z projektem ustawy o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli 
w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. 
Wbrew tytułowi projektowanej ustawy, skutkiem jej wprowadzenia nie będzie zwiększenie 
udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 
publicznych, lecz istotne ich ograniczenie. Zbyt krótki czas na przeprowadzenie zmian i brak 
wykwalifikowanej kadry mogą  stanowić  zagrożenie dla stabilnego przebiegu procesu 
wyborczego, co mogłoby pociągnąć  za sobą  nieprzewidywalne skutki. Zaproponowane zmiany 
dotyczące między innymi dwukadencyjności wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, 
generalnych reform dotyczących Państwowej Komisji Wyborczej, zlikwidowanie glosowania 
korespondencyjnego budzą  duże wątpliwości, dlatego za niezbędne uznajemy przeprowadzenie 
szerokich konsultacji społecznych, które pozwolą  osiągnąć  konsensus dotyczący przepisów 
decydujących o przyszłości funkcjonowania samorządu terytorialnego w Polsce. 
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